

Til  
Landstraktortrækudvalget

Skejby d. 26. marts 2025

## Referat fra møde i Landstraktortrækudvalget

**Tid & sted:** 2. april 2025 kl. 19.00-21.00

**Ordstyrer:** Oscar

**Dagsorden:**

1. Velkomst

**Til beslutning:**

2. Godkendelse af og tilføjelser til dagsordenen
3. Godkendelse af referat fra landstraktortrækudvalgsmøde d. 13. januar 2025
4. Opdatering af Tjekliste til stævnearrangører v. Cecilie (Bilag 4.1)
5. Tekster til tilmelding til årsmøde for trækkere og stævnearrangører 4. oktober 2025 (Bilag 5.1)
6. Program til generering af startnumre mm v. Lars
7. Andre sager

**Til drøftelse:**

8. Dommergruppe ajourføring v. Tobias

**Til orientering:**

9. Ny drejebog til ansøgning af tilladelser (Bilag 8.1) v. Cecilie
10. Regionerne rundt
11. Elektronisk kassestyring v. Lene
12. Slack – ny informationsplatform
13. Eventuelt

Venlig hilsen

Lene Mouritsen Møller  
Foreningskonsulent

Tel: +45 8740 5524 (direkte)

Mobil: +45 2171 7785

E-mail: [LNLM@landbounghdom.dk](mailto:LNLM@landbounghdom.dk)

## Referat

### 1. Velkomst

#### Til beslutning:

### 2. Godkendelse af og tilføjelser til dagsordenen

*Godkendt med tilføjelse af at vi skal finde dommere til landsdelstræk – punkt 10.*

### 3. Godkendelse af referat fra landstraktortrækudvalgsmøde d. 13. januar 2025

*Godkendt.*

### 4. Opdatering af Tjekliste til stævnearrangører v. Cecilie (Bilag 4.1)

*Udvalget gennemgår Tjeklisten til stævnearrangører for at opdatere med nye informationer.*

*Gennemgang og et par tilføjelser er lavet i bilaget. Den nye tjekliste bliver lagt ud på hjemmesiden.*

### 5. Tekster til tilmelding til årsmøde for trækkere og stævnearrangører 4. oktober 2025 (Bilag 5.1)

*Er teksterne til møder fyldestgørende – hvad skal evt. tilføjes?*

*Udvalget besluttede, at der ikke skulle være årsmøde for stævnearrangører, når der har været et kursus for stævnearrangører på Marts kursus.*

*Lene retter teksterne til ud fra de kommentarer, udvalget havde. Se bilag.*

### 6. Program til generering af startnumre mm v. Lars

*Lars demonstrerer programmet igen. Der er nogle huller, som f.eks. Lene ikke kan gennemskue.*

*Fint og brugbart redskab. Webinar om programmet, og hvis det optages, kan flere bruge det*

*efterfølgende. Udvalget beslutter en dato i starten af sæsonen, og inviterer alle stævnearrangører.*

*Det er smart, at man kan få en liste over startrækkefølge i klasserne og disse lister kan bruges i programmet og til opmåleren.*

*Skærmskalering kan drille lidt.*

### 7. Andre sager

*Valg til landstraktortrækudvalget. Alle i udvalget skal se efter potentielle kandidater til landstraktortrækudvalget inden det kommende valg.*

#### Til drøftelse:

### 8. Dommergruppe ajourføring v. Tobias

*Ny administrator til dommergruppen – hvem i udvalget vil stå for den opgave?*

*Dommergruppen skal opdateres i Facebookgruppen. Dommere, som er stoppet er ikke længere på dommerlisten på hjemmesiden, - de skal slettes i gruppen og de nye skal inviteres til gruppen. Send en mail til de nye, om at de er inviteret til gruppen.*

*Martin overtager opgaven med at ajourføre Facebookgruppen.*

#### Til orientering:

### 9. Ny drejebog til ansøgning af tilladelser (Bilag 8.1) v. Cecilie

*Cecilie præsenterer nye drejebog til ansøgning af tilladelser.*

*Drejebogen er offentliggjort i Workplace – den bliver lagt ud på hjemmesiden under traktortræk.*

*Ansøgningsproceduren kan være forskellig for kommune til kommune. Vi laver en lille tillægstekst til indledningen.*

## 10. Regionerne rundt

Kontakt til dine kontaktregioner for at høre, om der er noget regionerne ønsker debatteret.  
I fordeler selv regionerne mellem jer, så alle regioner bliver kontaktet.

### Dommere ved landsdelsstævner:

|                                                                      |                      |
|----------------------------------------------------------------------|----------------------|
| <b>Øst</b> (Region Øst, Storstrøm og Bornholm): Lars og Tobias       | 7/6-25 Tobias, Lars  |
| <b>Nord</b> (Region Vendsyssel og Ålborg): Tobias og Martin          | 12/7-25 Martin, Lars |
| <b>Syd</b> (Region Ribe, Vejle Sdr. Jylland og Fyn): Erik og Cecilie | 27/6-25 Dennis, ?    |
| <b>Midt</b> (Region Viborg, MidtVest og Aarhus): Oscar og Lars       | ?                    |

*Udvalget skal finde den sidste dommer til landsdel Syd og to dommere til landsdel Midt, når Midt har fastlagt datoen for stævnet.*

## 11. Elektronisk kassestyring v. Lene

Hvad er gældende for elektroniske kassestyring i forhold til LandboUngdoms traktortræk stævner?  
*Uffe skal ringe til Tobias med svar fra Skat omkring dato for indføring af elektronisk kassesystem.  
Uanset hvad skal alle lokalforeninger forberede sig på, at de skal have elektronisk kassestyring, da deres omsætning er over 300.000 kr. ved traktortræk. Et skriv vil snarest muligt blive sendt ud til at stævnearrangører og offentliggjort på Slack.*

## 12. Slack – ny informationsplatform

Vi har fået en ny informationsplatform, som træder i kraft nu og senest 1. juni, hvor Meta har besluttet at lukke Workplace. Udvalget får sin egen gruppe (channel) i Slack og kan fortsætte den interne kommunikation her.

Alle medlemmer i udvalget bliver inviteret til Slack og bedes acceptere/aktivere deres profil.

*Lene sender ny anmodning til dem, der ikke pt. er på Slack.*

## 13. Eventuelt

**Statuts på DM i traktortræk:** Lars har snakket med Kristian Ballebye om DM i traktortræk, som skal afholdes på Sdr Ringgade 17, 9740 Jerslev J. Styregruppen har godt styr på det.  
*Dennis gjorde opmærksom på et hul i banen ved ca. ved 80 meter. Lars følger op på det.*

**Næste møde:** Udvalget besluttede at tage et online møde den 16. juni 2025 kl. 19-21. Her inviteres Region Vendsyssel også til at deltage for at fortælle om DM. Efterfølgende vil en delegation fra udvalget besøge Region Vendsyssel for at se forholdene for DM.